

Andreas Steyer

Chief Executive Officer

Der CEO des Unternehmens, Andreas Steyer, verfügt über ca. 30 Jahre Erfahrung in der Immobilienbranche. Zu seinen Leistungen vor Aggregate zählt der Aufbau führender börsennotierter Gewerbeimmobilien-AGs, zuvor war er als Geschäftsführer für mehrere große Immobiliengesellschaften tätig.

- CEO von Deutschlands größtem Immobilienentwickler, der Consus Real Estate AG, mit einem Bruttoentwicklungswert (GDV) in Höhe von über € 12 Mrd.
- CEO der börsennotierten Gesellschaft DEMIRE Deutsche Mittelstand Real Estate AG und Aufbau des Bestandsportfolios auf über € 1 Mrd.
- Geschäftsführer bei der Deka Immobilien und Partner bei Ernst & Young Real Estate sowie Arthur Andersen
- Er begann seine Karriere bei KPMG in Frankfurt

Andreas Steyer

Chief Executive Officer

Andreas, the CEO of the company, has about 30 years of experience in the real estate industry. He previously built-up leading listed commercial real estate companies in Germany and was active as a managing director for several large real estate companies:

- CEO of Germany's largest real estate developer, Consus Real Estate AG, with a gross development value (GDV) of more than € 12 billion.
- CEO of the listed company DEMIRE Deutsche Mittelstand Real Estate AG and build up the existing portfolio to more than € 1 billion as well as increased the market cap. from €5m to over €250m
- Previously, Andreas Steyer was Managing Director of Deka Immobilien and Partner at Ernst & Young Real Estate and Arthur Andersen
- Andreas started his career at KPMG in Germany

CV – Andreas Steyer

Experience:

Vorstand (CEO)

Consus Real Estate AG
Jan 2018 – June 2020

Vorstand (CEO)

DEMIRE Deutsche Mittelstand Real Estate AG
Mar 2013 – June 2017

Head of Real Estate

Österreichische Volksbank AG
Jan 2010 – Dec 2012

Managing Partner

Global Gate Investment GmbH & Co. KG
2007 – 2010

CFO

DEKA Immobilien Investment GmbH
2005 – 2007

Partner

Ernst & Young Real Estate GmbH
2002 - 2005

Partner

Arthur Andersen Real Estate GmbH
1997 – 2002

Prokurist

KPMG Deutsche Treuhandgesellschaft Wirtschaftsprüfungsgesellschaft AG
1992 – 1997